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مقدمة 
ميسان كوم هي شركة سعودية متخصصة في تقديم حلول مبتكرة وعالية الجودة في أنظمة

الأسقف، وحماية من السقوط، ومنتجات البناء ضمن نطاق الغلاف الخارجي للمباني. نسعى إلى

تلبية الاحتياجات المتنوعة لعملائنا من خلال تقديم منتجات وخدمات شاملة تدمج بين السلامة

والاستدامة والجودة.

في ميسان كوم، نعتمد على فريق ذو مهارات عالية وخبرة واسعة لتقديم حلول مخصصة مصممة

ا لأعلى المعايير العالمية. تستند رؤيتنا إلى توفير قيمة مضافة لعملائنا من خلال الابتكار وفقً

المستمر والالتزام بأفضل الممارسات.

INTRODUCTION
Misan Com is a Saudi company specializing in providing innovative and high-quality solutions in  roofing

systems, fall protection, and construction product.

in Building Envelope. We strive to meet the diverse needs of our clients by offering comprehensive

products and services that integrate safety, sustainability, and quality.

At Misan Com, we rely on a highly skilled and experienced team to deliver customized solutions

designed in accordance with the highest global standards. Our vision is centered on delivering added

value to our clients through continuous innovation and a commitment to best practices.



SCOPE OF WORK

ROOFING SOLUTIONS



1
DESIGN AND ENGINEERING
Design Excellence – Customized solutions tailored to meet structural and aesthetic
requirements, offering flexibility in panel widths, finishes, and styles.
Engineering Precision – Our expert team applies advanced structural analysis to optimize
performance, ensuring maximum load-bearing capacity and thermal efficiency.

Standing Seam System 

2
MANUFACTURING - INSTALLATION 
 Manufacturing – High-quality materials and cutting-edge fabrication techniques enhance
longevity and resistance to environmental factors.
Supply & Installation – Reliable delivery and expert installation to guarantee seamless
integration into any project.

3

PROJECT DELIVERY ASSURANCE
Project Delivery Assurance – Commitment to quality, safety, and timely completion,
ensuring long-term durability and performance.
Whether for commercial, industrial, or residential applications, our Standing Seam
Solutions provide architectural elegance, sustainability, and structural integrity, making
them a preferred choice for modern construction.



1
التصميم والهندسة

التميز في التصميم – حلول مخصصة تلبي المتطلبات الهيكلية والجمالية، مع توفير مرونة في عرض
الألواح، والتشطيبات، والأنماط.

الدقة الهندسية – يعتمد فريقنا من الخبراء على التحليل الهيكلي المتقدم لتحسين الأداء، مما
يضمن أقصى قدرة على التحمل وكفاءة حرارية عالية.

Standing Seam System 

نظام التثبيت المخفي
التصنيع – مواد عالية الجودة وتقنيات تصنيع متطورة تعزز المتانة ومقاومة العوامل

البيئية.
التوريد والتركيب – تسليم موثوق وتركيب احترافي يضمن التكامل السلس مع أي

مشروع.

3

ضمان تسليم المشروع
ضمان تسليم المشروع – التزامنا بالجودة والسلامة والإنجاز في الوقت المحدد، لضمان المتانة

والأداء طويل الأمد.
ا مثاليًا سواء في التطبيقات التجارية أو الصناعية أو السكنية، توفر حلول Standing Seam مزيجً

من الأناقة المعمارية والاستدامة والسلامة الهيكلية، مما يجعلها الخيار الأمثل للبناء الحديث.
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1
DESIGN AND ENGINEERING
 Engineering Design – Customized solutions tailored to thermal insulation, soundproofing, and

structural durability requirements.

 Manufacturing – Utilizing advanced technology and high-quality materials to ensure optimal

performance and longevity.

Sandwich Panel Solutions

2
MANUFACTURING - INSTALLATION 
Supply – Providing Sandwich Panels in various thicknesses and core materials to suit diverse applications.

Installation – Professional execution by a skilled team to ensure precision and efficiency.

 Thermal & Acoustic Insulation – Advanced materials that enhance energy efficiency and provide a

comfortable and safe environment.

3
THERMAL & ACOUSTIC INSULATION
 Thermal & Acoustic Insulation – Advanced materials that enhance energy efficiency and

provide a comfortable and safe environment.

High Resistance – Excellent resistance to weather conditions, moisture, and fire for long-

term sustainability and protection.



1
التصميم والهندسة

التصميم الهندسي – حلول مخصصة تلبي متطلبات العزل الحراري، وعزل الصوت، ومتانة الهيكل.

التصنيع – استخدام تقنيات متقدمة ومواد عالية الجودة لضمان الأداء الأمثل وطول العمر

الافتراضي.

Sandwich Panel Solutions

حلول الألواح العازلة 
التوريد – توفير الألواح العازلة بسماكات متنوعة ومواد أساسية مختلفة لتناسب

مجموعة واسعة من التطبيقات.
التركيب – تنفيذ احترافي بواسطة فريق ماهر لضمان الدقة والكفاءة.

العزل الحراري والصوتي – مواد متطورة تعزز كفاءة الطاقة وتوفر بيئة مريحة وآمنة.

3
العزل الحراري والصوتي

العزل الحراري والصوتي – مواد متقدمة تعزز كفاءة الطاقة وتضمن بيئة مريحة وآمنة.

مقاومة عالية – مقاومة ممتازة للعوامل الجوية والرطوبة والحرائق، مما يضمن الاستدامة

والحماية طويلة الأمد.
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SCOPE OF WORK

FALL PROTECTION
ENGINEERING SOLUTIONS



 HIGH-QUALITY MATERIALS & EXPERT INSTALLATION

Use of certified, durable materials to ensure long-term performance.

Professional installation by trained technicians for seamless integration into any structure.

Solutions for industrial facilities, commercial buildings, and construction sites.

1
CUSTOM-ENGINEERED SAFETY SYSTEMS FOR WORKING AT HEIGHT

Tailored fall protection solutions based on site-specific requirements and structural analysis.

Design and implementation of lifeline systems, anchor points, guardrails, and walkways

Compliance with OSHA, ANSI, and EN standards for maximum safety and reliability.

Fall Protection Engineering Solutions

2

3
THERMAL & ACOUSTIC INSULATION

Regular safety inspections to ensure compliance and system effectiveness.

Certification and re-certification services to meet regulatory requirements.

Preventive maintenance programs to extend system lifespan and enhance worker

safety.



1
التصميم والهندسة

التصميم الهندسي – حلول مخصصة تلبي متطلبات العزل الحراري، وعزل الصوت، ومتانة الهيكل.

التصنيع – استخدام تقنيات متقدمة ومواد عالية الجودة لضمان الأداء الأمثل وطول العمر

الافتراضي.

Fall Protection Engineering Solutions

نظام التثبيت المخفي
التوريد – توفير الألواح العازلة بسماكات متنوعة ومواد أساسية مختلفة لتناسب

مجموعة واسعة من التطبيقات.
التركيب – تنفيذ احترافي بواسطة فريق ماهر لضمان الدقة والكفاءة.

العزل الحراري والصوتي – مواد متطورة تعزز كفاءة الطاقة وتوفر بيئة مريحة وآمنة.

3
ضمان تسليم المشروع

العزل الحراري والصوتي – مواد متقدمة تعزز كفاءة الطاقة وتضمن بيئة مريحة وآمنة.

مقاومة عالية – مقاومة ممتازة للعوامل الجوية والرطوبة والحرائق، مما يضمن الاستدامة

والحماية طويلة الأمد.
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SCOPE OF WORK
NON-WELDED HANDRAILS



ENHANCED COLLECTIVE PROTECTION

Designed to protect multiple users simultaneously, reducing fall risks in high-traffic areas.

Meets OSHA, EN, and ANSI standards for workplace safety and compliance.

Suitable for industrial facilities, commercial buildings, and public infrastructure.

1
MODULAR & NON-WELDED DESIGN

Bolted connection system eliminates the need for welding, ensuring fast and efficient assembly.

Available in high-strength aluminum and hot-dip galvanized steel for superior corrosion resistance and long-lasting

performance.

Ideal for walkways, staircases, rooftops, and industrial platforms.

Non-Welded Handrails / Collective
Protection

2

3
FAST & COST-EFFECTIVE INSTALLATION

Pre-engineered components reduce installation time and labor costs.

No need for specialized welding equipment or hot work permits.

Low-maintenance materials ensure long-term reliability with minimal upkeep.



1
الحماية  المعززة

مصمم لحماية عدة مستخدمين في وقت واحد، مما يقلل من مخاطر السقوط في المناطق ذات
الحركة الكثيفة.

متوافق مع معايير OSHA, EN, وANSI لضمان السلمة في بيئة العمل والامتثال للوائح.
مناسب للمنشآت الصناعية والمباني التجارية والبنية التحتية العامة.

Sandwich Panel Solutions

 من اللحام
لٍ
التصميم المعياري وخا

ا نظام توصيل بالمسامير يلغي الحاجة إلى اللحام، مما يضمن تركيبًا سريعً
وفعالًا.

متوفر بالألمنيوم عالي القوة والفولاذ المجلفن بالغمس الساخن، مما يوفر
مقاومة فائقة للتآكل وأداء طويل الأمد.

مثالي للممرات والسلالم والأسطح والمنصات الصناعية.

التركيب السريع والتكلفة الفعالة3
ا تقلل من وقت التركيب وتكاليف العمالة. مكونات مصممة مسبقً

لا حاجة إلى معدات لحام متخصصة أو تصاريح للعمل الساخن.

مواد منخفضة الصيانة تضمن موثوقية طويلة الأمد مع الحد الأدنى من متطلبات الصيانة.
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SUPPLY CHAIN





CLIENTS







APPROVALS /
ACCREDITATIONS



SFEC CompletedYanbu IWTP
Shuaiba 3AAl Rawafed Industrial Completed



AL RUSHAID CONSTRUCTION
COMPANY AL- JUBAIL COMPLETED EMDAD Ras Al Khair COMPLETED 



Alumco CompletedKAEC
Al Rushaid Construction

Company CompletedAPOC



Nesma and Partners Co. CompletedSindalah Backbone Infra,
NEOM

Unitech - Issam Kabbani CompletedSindalah, Cluster 2, NEOM



Head of Division

Arslan Abdulrehman

0593746421

arslan.a@misanco.com

Clients Representative

Hisham Afzal

050 250 7524

Email: h.afzal@misanco.com

projects manager

John chandiran

0542385021

john.c@misanco.com

Sales Manager

Mehmoud Sharif

0096653 267 4332

m.sharif@misanco.com

تواصل معنا 


